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Møde Skolebestyrelsesmøde 

Tid 24. september 2024, kl. Kl. 17.00 – 19.30 

Sted Lærerværelset på Nibe Skole 

Deltagere Anne Sophie Valbjørn, Pia Petersen, Mette Melgaard, Mette Bach, Annette Skræp, Tine Ryt-
ter, Thomas Sørensen, Marianne Uhrenholt, Line Falk Lange, Ann Christina Raunsbæk, Lisa 
Buus Lygum, Cilius Roger Krogh Ravn 

Afbud Frank Thinggaard, Stinne Almskov, Line Glintborg 

 
1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

• Dagsordenen er godkendt.  
 

 
2. Orientering om ny aftaletekst for folkeskolen. (40 min). Bilag vedhæftet.  

I marts 2024 kom der en ny aftaletekst for folkeskolen med mere frisættelses og herunder 
mere indflydelse til bestyrelserne. I første omgang vil vi gerne se nærmere på ændringerne i 
forhold til skolebestyrelsens arbejde. Der er vedhæftet en oversigt over bestyrelsens nye mu-
ligheder for indflydelse. Vi ønsker at drøfte, hvad vi på Nibe Skole ønsker at tage fat på.  

• Der orienteres om den nye aftaletekst, der er vedtaget d. 19. marts 2024. Den er 
endnu ikke udmøntet i konkret lovgivning og praksis, og vi afventer Børn og Unges 
udmeldinger. I teksten er der elementer, der direkte vedrører skolebestyrelsen og sko-
lebestyrelsens rolle.  

• Når aftaleteksten og dens udmøntning nationalt og lokalt er klar, så vi kan drøfte det i 
skolebestyrelsen, udsendes dette forud for mødet, så vi have drøftelsen på baggrund 
af dette.  

 
 

3. Spisning (25 min) 
 
 

4. Bæredygtige skoletillbud (60 min). Bilag vedhæftet. 
Børne- og undervisningsudvalget har besluttet at undersøge skoleområdets faglige og økono-
miske balance set ud fra et helheds- og fremtidsperspektiv. Vi har nu været i kontakt med 
Samråd og fået bidrag for dem. På møder besvarer vi spørgeskemaet.  

• Spørgeskemaet besvares.  
 

 
5. Nyt fra… (Til orientering 15 min) 

• Ledelsen  
o Der er nedskæringer på rengøringsområdet.  
o Foredraget med Imran Rasid ser ud til at være økonomisk muligt i samar-

bejde med foreningerne.  

• Vi arbejder på en forhåndsbooking d. 5.2.25.  

• To forældrerepræsentanter udarbejder ansøgninger til samarbejds-
partnere.  

 
 

• DUS-ledelsen 
o Intet nyt. 
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• Elevråd 
o Elevrådet er ved at istandsætte og indrette et pauserum for 8.-9. årgang. De 

har ligeledes lavet regler for brug af rummet.  
o Eleverne har overordnet set taget godt imod den mobilfri skole, men det fyl-

der lidt, at de ældste elever ikke må gå ned i byen i pauserne. De giver flere 
valg for eleverne, når man må gå i byen.  
 

• Forperson 
o Intet nyt.  

 
 

6. Evt. (5 min) 
 
 
Næste møde: 16.december kl. 17.00-19.30 


